
ACTA NÚM. 189 
 
Membres assistents: 
Ivan Blanco Fillola 
Digna Maria Couso Lagaron 
Anna Díaz Vicario 
Rafel Escribano Carrascosa, president 
Ester Fernández Gimeno 
Isidre Gibert González 
Míriam Giménez Dapena 
Alba Hernández Bonilla 
Manel López Bejar 
Sonia Lorente Sánchez 
Susana Navas Navarro 
Joan Orobitg Huguet 
Josep Pastor Milán 
Alex Pérez Sánchez 
Elisabeth Pladevall Ballester 
Xavier Ramos Morilla 
Alejandro Rialp Criado 
Daniel Rico Camps 
Susana Subirà Álvarez 
Olga Torres Hostench 
Ramón Vilanova Arbós 
Pere Ysàs Solanes 

A Bellaterra, a les 09.34 h del dia 28 de 
novembre de 2024, es reuneixen en 
sessió ordinària, a la sala de Juntes del 
Rectorat i sota la presidència del 
vicerector de Personal Acadèmic, Rafel 
Escribano Carrascosa, els membres de la 
Comissió de Personal Acadèmic 
assenyalats al marge. 

 
S’ha excusat d’assistir a la reunió Miguel Hernandez Cabrera, Ernesto Castaños Moreno, 
Jesús Giraldo Arjonilla, Cristina Madrid Sandín, Assumpció Malgosa Morera, Jose Luis 
Muñoz Moreno, Salvador Navarro Soto, i Clara Penas Pérez. 
 
No assisteix a la reunió Sonia Parella Rubio. 
 
Hi actua com a membre de suport Joan Farré Vila, cap de la Unitat de Personal Acadèmic 
i la senyora Natividad Ramajo Hernández, delegada del rector per a la Programació 
Docent. 
 
Assisteixen a la reunió com a persones convidades Maite Carrassón López de Letona i 
Tatiana Rovira Faixa. 
 
Hi actua, com a secretària, Montse Tarjuelo Jacas, lletrada del Gabinet Jurídic de la UAB. 
 
 
Ordre del dia  
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe del vicerector de Personal Acadèmic.  
3. Aprovació de concursos de PDI dels cossos docents universitaris. 



4. Aprovació de concursos de PDI laboral. 
5. Aprovació criteris avaluació intermèdia de lectors de departaments. 
6. Convocatòria d'avaluació de l'activitat docent 2024 (trams generats fins el 
31/12/2023): Presentació i proposta d’informe de recurs contra la resolució definitiva 
d’avaluació. 
7. Assumptes de tràmit:  
7.1 Col·laboradors docents nomenats a l’octubre de 2024. 
7.2 Modificacions de concursos. 
7.3 Rectificació de la resolució de la convocatòria d’avaluació de l’activitat docent 2024 
(trams generats fins el 31-12-2023). 
8. Torn obert de paraules. 
 

 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió.  
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment, acorda aprovar l’acta del dia 16 

d’octubre de 2024. 

 

2. Informe del vicerector de Personal Acadèmic.  
 

Pren la paraula i es presenta el nou vicerector de Personal Acadèmic, i explica que és 

professor del Departament de Física i investigador en Física d’Altes Energies. Vol donar 

la benvinguda als nous membres d’aquesta Comissió, al nou vicerector d’Estudis i 

Qualitat, al que acompanyarà la nova delegada per a la Qualitat Docent, al nou 

vicerector de Formació i Innovació Docent, i a la nova delegada per a la Programació 

Docent. A continuació comenta que hi ha una vacant a la Comissió del representant del 

sector B ja que l’anterior representant ha deixat la Comissió.  

 

Tot seguit explica que el programa Talent del Ministeri, ara anomenat Maria Goyri, es 

va signar el dia 25 d’octubre, i comenta que les 44 places aprovades a la CPA anterior ja 

estan publicades al DOGC i ja està obert el termini de presentació de candidatures. 

 

A continuació explica que va assistir a la Comissió de Personal Acadèmic (CPA) del 

Consell Interuniversitari de Catalunya (CIC) juntament amb l’anterior vicerectora i la 

Generalitat va informar que vol compensar alguna de les seves places amb les places del 

pla de xoc, volen aplicar un sistema de manera que restin les places de l’any 2023 i 2024. 

També es va informar que es poden retardar les places del pla de xoc al 2025, per no 

treure totes les places al mateix temps i espaiar-les en 3 anys. Es va discutir el tema de 

la taxa de reposició, i van dir que desapareixerà pel 2025, però com encara no se sap res 

del cert, els càlculs de les places s’han fet en base a la taxa de reposició del 120% i si 

desapareix doncs s’haurà de recalcular. Sobre el programa Serra Húnter comenta que el 



director del Programa va presentar les línies mestres del pla. Finament informa el 

vicerector sobre la compatibilitat dels professors substituts en la funció publica, i explica 

que l’Oficina de Conflicte d’Interessos del Ministeri per a la Transformació Digital i de la 

Funció Pública ha informat que a efectes de compatibilitat la figura del substitut a les 

universitats és similar a la dels professors associats, així pels professionals que 

provinguin de l’Administració General de l’Estat el tema de la compatibilitat estaria 

resolt i en el cas dels provinents de la Generalitat de Catalunya, sembla que la Direcció 

General d’Universitats també ho interpreta igual, però fins que no ho comuniquin de 

forma oficial no ho sabrem del cert.  

 

A continuació s’obre un torn d’intervencions on s’agraeix a la vicerectora de Personal 

Acadèmic anterior i a la vicerectora d’Estudis i Qualitat anterior la feina que han fet tot 

aquest temps, i es dona la benvinguda al nou vicerector. Es comenta que la Generalitat 

va insistir en que les places no es compensarien amb les del pla de xoc i ara diuen el 

contrari, i es demanen aclariments sobre la taxa de reposició. També es demana per les 

places de retenció de talent dels investigadors. Es demana si es pot tenir l’informe de 

l’Oficina del Conflicte d’Interessos ja que a la Facultat de Dret alguns jutges es veuen 

afectats. 

 

Respecte a les noves informacions de la Generalitat relatives a l’afectació del pla de xoc 

el vicerector dona la paraula a l’anterior vicerectora de Personal Acadèmic, que va estar 

a les reunions que es van anar fent sobre aquest programa i ella explica que quan es va 

començar a parlar del Pla del Ministeri, totes les universitats van preguntar si això 

impactaria amb el pla de xoc, i des de la Generalitat sempre van dir que no, però fa dues 

setmanes els van explicar que com els números es van fer amb dades dels associats del 

2022 i 2023, i tant el 2023 i el 2024 les universitats havíem tret places de lector 

finançades pel pla de xoc això impactava amb el Programa Maria Goyri. També diu que 

les universitats estan en contra i no se sap com acabarà finalment l’assumpte i la UAB 

és la que més places ha tret al 2023 amb l’autorització de la Generalitat i ara som els 

més penalitzats. S’ha dit a la Generalitat que això és canviar les regles del joc a posteriori 

i és injust, i s’ha demanat que com a mínim retallin en funció del pes de cada universitat, 

per tal que la UAB no quedi molt més perjudicada. Sobre la taxa de reposició el 

vicerector comenta que si desapareix la taxa de reposició no tindrem topall, sempre que 

tinguem diners.  

 

Sobre el programa de contractes de personal investigador predoctoral en formació de 

la UAB comenta el vicerector que la vicerectora de recerca ho podria explicar amb més 

detall, però comenta que s’està parlant amb el vicerectorat de recerca quines són les 15 

persones que potencialment podrien col·locar-se a aquest programa, s’estan recopilant 

dades des de la UPAC tenint en compte els investigadors Ramon y Cajal, Marie Curie, 

Beatriz de Galindo, etc, tot el que és postdoc competitiu. 

 

 

3. Aprovació de concursos de PDI dels cossos docents universitaris. 



 
El vicerector presenta la documentació de les places que es presenten a aprovació.  
 
La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda: 

Primer.- Aprovar les convocatòries de places PDI dels cossos docents universitaris, de 

conformitat amb l’annex adjunt. 

Segon. Encarregar al Vicerector de Personal Acadèmic l'execució i el seguiment 

d’aquest acord. 

4. Aprovació de concursos de PDI laboral.  
 
El vicerector presenta la documentació i explica un canvi en la documentació de les 
places del programa Serra Húnter, que s’ha modificat en la documentació arrel d’una 
observació del  Pla Serra Húnter relatiu a la internacionalització acadèmica. 
 
La Comissió de Personal Acadèmic acorda: 

Primer.- Aprovar per assentiment les convocatòries de places PDI laboral, següents, 

de conformitat amb l’annex adjunt. 

Segon.- Encarregar al Vicerector de Personal Acadèmic l'execució i el seguiment 

d’aquests acords. 

 
5. Aprovació criteris avaluació intermèdia lectors. 
 
El vicerector de Personal Acadèmic presenta aquest punt de l’ordre del dia relatiu als 
criteris de l’avaluació intermèdia dels lectors del Departament de Ciències de la 
Computació. 
 
Es demana en el torn d’intervencions que els lectors que ja tenen l’acreditació d’agregat 
i de titular ja han superat tot el que es podria mirar des de la Universitat. La doctora 
Carrassón comenta que es van modificar els criteris de l’avaluació intermèdia en el 
Consell de Govern del setembre i ja especificava que no caldria passar l’avaluació 
intermèdia ni l’informe favorable de l’activitat docent si el lector havia obtingut 
l’acreditació ANECA després d’haver estat contractat com a lector a la UAB, però si que 
caldria un informe favorable de les activitats docents i científiques del departament.  
 
 
La Comissió de Personal Acadèmic acorda: 

Primer.- Aprovar, si escau els criteris d’avaluació intermèdia de lectors del 

departament de  Ciències de la Computació, de conformitat amb l’annex adjunt. 

Segon.- Encarregar al Vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment 

d’aquests acords.  

 



6. Convocatòria d'avaluació de l'activitat docent 2024 (trams generats fins el 
31/12/2023): Presentació i proposta d’informe de recurs contra la resolució definitiva 
d’avaluació. 
 
El vicerector d’Estudis i Qualitat presenta de forma succinta el cas de l’informe que es 
presenta a consideració de la Comissió i comenta que tota la documentació s’ha posat a 
disposició dels membres d’aquesta Comissió. Explica que s’ha analitzat tota la 
documentació aportada per aquesta persona i la proposta és la de resoldre 
negativament ja que les acreditacions presentades fan referència a períodes aliens al 
període avaluat i una altra de les al·legacions presentada en relació a la consideració 
d’un curs com a millora de la docència, no es considera que aquest curs d’especialització 
sigui de millora docent, tal com ja es va informar anteriorment quan va presentar 
al·legacions aquest professor.  
 
A continuació s’inicia un torn d’intervencions en el que el senyor Joan Orobitg llegeix la 
seva intervenció i demana que consti en acta i anuncia la seva votació en contra d’aquest 
acord. Es fa constar com annex a aquesta acta la intervenció d’aquest membre de la 
Comissió.  
 
La Comissió de Personal Acadèmic acorda per 12 vots a favor, 4 vots en contra, i 4 
abstencions: 
 

Primer.- Informar desfavorablement el recurs presentat. 

Segon.- Elevar l’informe al rector per a la resolució del recurs presentat.  

Tercer.- Encarregar al Vicerector d’Estudis i de Qualitat l’execució i el seguiment 

d’aquests acords. 

 
7. Assumptes de tràmit:  
7.1 Col·laboradors docents nomenats a l’octubre de 2024. 
7.2 Modificacions de concursos 
7.3 Rectificació de la resolució de la convocatòria d’avaluació de l’activitat docent 2024 
(trams generats fins el 31-12-2023). 
 
 
7.1 Col·laboradors docents nomenats a l’octubre de 2024. 
 
 
El vicerector informa sobre el col·laboradors de docència nomenats al mes d’octubre 
d’acord amb el que preveu el Reglament de Personal Acadèmic per desenvolupar la seva 
activitat professional fora de l’àmbit acadèmic  de la UAB i que col·laboren 
ocasionalment o permanentment amb la Universitat de forma desinteressada 
mitjançant la realització  d’activitats docents, i sense tenir vinculació laboral amb la 
universitat.  
 
Per assentiment, la Comissió de Personal Acadèmic acorda: 



 
Primer. Donar-se per assabentats del reconeixement com a col·laboradors docents en les 
diverses modalitats previstes al Reglament de Personal Acadèmic dels professionals que 
consten a l’annex adjunt. 
 
Segon. Encarregar al Vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 

7.2 Modificacions de concursos. 
 
El vicerector presenta modificacions de tribunals d’alguns concursos. 
 
Per assentiment, la Comissió de Personal Acadèmic acorda: 
 
PRIMER. Informar del canvi que afecta al concurs LEC343/2024, el qual passa a retenció del 
talent i per tant es regeix per la convocatòria 2024/D/LEM/CL/13 i no per la convocatòria 
2024/D/LEM/CL/14. 

 
 
SEGON. - Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs de 
Professorat agregat de referència AL/24/679 (Convocatòria núm. 2024/D/LD/CL/35), 
en el següent sentit:  
 
Comissió titular: President/a Miguel Gelabert González TU Universidad Santiago de 
Compostela  
Vocal 1er/a Maria Carmen Piñol Felis TU Universidad de LLeida  
Vocal 2n/a Víctor Rodrígues Gonçalves Doctor Hospital Vall d'Hebron  
Vocal 3r/a Nivardo Rodríguez Conde Doctor Hospital Vall d'Hebron  
Secretari/ària Salvador Navarro Soto CU Universitat Autònoma de Barcelona  
 
Comissió suplent: President/a Marcelo Fernando Jiménez López TU Universidad 
Salamanca  
Vocal 1er/a Maria Jesus Rollan Gomez TU Universidad de Valladolid  
Vocal 2n/a Mireia Verdaguer Tremolosa Doctora Hospital Vall d'Hebron  
Vocal 3r/a Itxarone Izaskun Bilbao Aguirre Doctora Hospital Vall d'Hebron  
Secretari/ària David Parés Martínez TU Universitat Autònoma de Barcelona  
 
TERCER.- Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs de 
Professorat agregat de referència LEC354/2024 (Convocatòria núm. 
2024/D/LEM/CL/14), en el següent sentit:  
 
President/a: Jaime Miguel Peris Riera Universidad de Murcia 
Secretari/ària: Maria José Rodríguez Puerta Universitat Autònoma de Barcelona  
Vocal: Jesús Vidal Díaz de Rada Igúzquiza Universidad Pública de Navarra  
President/a suplent: Miguel Polaino Orts Universidad de Sevilla  
Secretari/ària suplent: Joan Baucells Lladós Universitat Autònoma de Barcelona 
Vocal suplent: Carmen María Elboj Saso Universidad de Zaragoza 
 



7.3 Rectificació de la resolució de la convocatòria d’avaluació de l’activitat docent 2024 
(trams generats fins el 31-12-2023). 
 
El vicerector de Personal Acadèmic explica que s’ha de rectificar l’acord de  la sessió de 
la Comissió de Personal Acadèmic de data 17 d’abril de 2024 relativa a  la resolució de 
la convocatòria d’avaluació de l’activitat docent 2024 (trams generats fins el 31-12-
2023) per afegir a dos professors que no van ser avaluats per error. 
 
Per assentiment, la Comissió de Personal Acadèmic acorda: 

 
Primer. Rectificar la resolució de la convocatòria d’avaluació de l’activitat docent 2024 (trams 
generats fins el 31-12-2023) amb l’addició de l’avaluació de dos professors, de conformitat 
amb l’annex adjunt.  
 
Segon. Encarregar al Vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment d’aquests 
acords. 

 
8. Torn obert paraules. 
 
El doctor Isidre Gibert vol agrair a les dues vicerectores sortints, les doctores Carrassón 
i Rovira la feina que han fet en uns moments difícils, amb un volum molt important 
d’assumptes de professorat, i els hi desitja molts encerts i una bona tornada a la via 
acadèmica. 
 
El doctor Pere Ysàs trasllada a aquesta Comissió un assumpte relatiu als concursos de 
professorat, que en molts casos ha comportat molts problemes, és una formula que es 
va triar lliurement, una bona decisió, però no es compartida per moltes universitats, i és 
el sorteig de membres de l’àrea o de l’àrea afí, que es comunica a la persona i és una 
sorpresa i causa perplexitat. Es continuen convocant molts concursos i continuarem 
tenint problemes en aquest sentit i potser es pot pensar novament aquesta qüestió, fer-
ho amb tranquil·litat i si és el cas fer les modificacions que calguin.  
 
Una altra qüestió que planteja és el de les presidències i secretaries dels tribunals dels 
concursos, un tema que ja va sortir i va quedar pendent: que el membre de la nostra 
universitat sigui secretari quasi sempre comporta problemes, moltes vegades acaben 
fent de president i secretari, es una qüestió que s’hauria d’examinar de nou. Quan això 
es va tractar a aquesta Comissió es va apuntar que una persona de la universitat en un 
concurs també ha d’expressar la necessitat del departament i la funció de president 
permet exercir amb molta més seguretat aquesta funció. En altres universitats el 
president és el de la pròpia universitat. 
 
La doctora Carrassón comenta que el tema de les àrees afins es regula de la mateixa 
manera als concursos de professorat des de fa molts anys, per intentar que els concursos 
siguin el més objectius possible, per això un dels membres és d’una àrea afí, posar 10 
persones potser és massa, s’ha de trucar a 10 persones, o bé de l’àrea o de l’àrea afí, 
potser es pot repensar, i potser es solucionaria posant 6 persones enlloc de 10. El 
vicerector comenta que sí que s’estudiarà l’assumpte per intentar millorar-ho. 
 



Sobre el tema del secretari i del president dels concursos, la doctora Carrassón comenta 
que està a la normativa i ja es va debatre en aquesta Comissió però es pot tornar a 
debatre. El vicerector comenta que es mirarà i si cal es pot modificar. 
 
El senyor Àlex Pérez Sánchez, representant dels alumnes de postgrau i Personal 
Investigador en Formació comenta que el rector es reunirà amb el col·lectiu dels PIFs i 
agrairia que també hi assistís el vicerector de Personal Acadèmic ja que es comentaran 
assumptes com les pròrrogues dels contractes, la transparència, les millores de les 
condicions laborals, etc. El vicerector contesta que si es reuneixen amb el rector ell 
estarà encantat d’assistir-hi.  
 
El doctor Joan Orobitg vol trametre des de les direccions de Ciències, Biociències i 
Enginyeries els  problemes que estan tenint per contractar professorat substitut, ja que 
és molt lent, des de que s’obre fins que es contracta és lent, es va parlant amb cadascú 
dels candidats i algunes substitucions que han de ser ràpides no dona temps. La 
vicegerent de Persones respon que s’ha plantejat modificar la normativa que recull el 
procés de selecció dels substituts perquè sigui més àgil, de manera que quan la gent fa 
la sol·licitud de participació en la borsa ja digui en quin horari li va millor i després donar 
48 hores per dir el horari i aclarir que l’elecció serà per ordre de priorització de la borsa, 
però d’aquesta manera es podria abreujar el procés. 
 
La doctora Elisabeth Pladevall agraeix a les vicerectores sortints i a l’actual delegada del 
rector per a la Programació Docent la seva dedicació i diu que han fet molt bona feina, i 
dona la benvinguda a les noves persones membres de la Comissió.  Sobre el tema de 
l’àrea afí, trasllada la petició des de totes les direccions d’humanitats i també del 
Deganat, en el sentit que es troben en moltes dificultats quan el perfil de docència i 
recerca és molt concret per trobar 10 persones que compleixin els requisits, es podria 
solucionar amb dues àrees afins. 
 
La doctora Susanna Subirà, diu que el Reglament de Personal Acadèmic no diu que hagi 
de ser una única àrea afí. S’ha donat un cas que no es va autoritzar un tribunal perquè 
era de diferents àrees però relacionades amb el perfil, i això és contradictori. Vol felicitar 
les vicerectores sortints, que s’han “deixat la pell” i de les quals ha aprés molt. Vol donar 
la benvinguda als nous membres i celebra que la doctora Nati Ramajo continuï ja que  
ha fet molt bona feina de forma ràpida i eficaç. 
 
El doctor Alejandro Rialp diu que s’ha d’agrair l’excel·lent feina feta per les vicerectores, 
i els hi desitja un bon retorn a activitat habitual científica i acadèmica. Sobre l’assumpte 
del president i secretari dels tribunals diu que no te una opinió clara però si que és veritat 
que ell va participar una comissió avaluadora d’un concurs Serra Húnter on el president 
era un britànic, i ell era el secretari. A les recomanacions del Programa Serra Húnter ja 
es diu que és millor que el secretari sigui de la universitat convocant, en aquest cas el 
president depenia de la figura del secretari perquè no coneixia gaire el procediment del 
concurs.   
 
La doctora Digna Maria Couso explica que ser d’un grup de recerca impossibilita formar 
part d’un tribunal de concurs, i tots el del seu departament són del mateix grup de 



recerca i demana que passa amb els SGR, si es pot deduir que no és grup de recerca. Es 
comenta que hi ha marge d’interpretació, ja que hi ha SGR que si que són equips 
d’investigació d’un projecte, però d’altres no, hi ha activitat però no és pròpiament un 
projecte, la literalitat del Reial Decret d’acreditacions i concursos porta a pensar que el 
SGR no és un equip d’investigació ni un projecte. El vicerector diu que s’estudiarà aquest 
assumpte. 
 
La doctora Esther Fernández diu que pot ser que es presentin persones que tenen 
incompatibilitat amb el titular o amb el substitut de la comissió i això com es soluciona. 
Demana si es poden deixar concursos deserts, ja que amb el programa Maria Goyri 
podria suposar que no arribessin al juny amb la plaça ocupada. Comenta que com 
s’estan convocant moltes places a totes les universitats, ens podem trobar que les 
mateixes persones concorren a molts llocs i podem perdre possibilitats de tenir gent que 
es presenti. També explica que hi ha problemes amb la contractació de substituts i 
associats, places que han quedat desertes, se li han aplicat les incompatibilitats, i això 
ha generat descoberts importants amb la docència. Ara han tornat a sortir places a 
concurs que sembla que es resoldran al març i donarà molta feina. Sobre els conflictes 
d’interès amb els membres de les comissions dels concursos la doctora Carrassón respon 
que no es pot donar ni amb membres titulars ni amb membres suplents, si es dona s’han 
de substituir. El vicerector diu que per agilitzar el procés dels substituts la vicegerent de 
Persones ja ha dit que s’està pensant la manera de fer-ho, també s’ha baixat la nota de 
tall dels concursos de lectors de 60 a 50, però si ens hem de basar en l’excel·lència del 
professorat no poden deixar entrar a qualsevol persona, que els tindrem contractats 
més de 30 anys. La vicegerent de Persones diu que en casos extrems si la borsa està 
buida, i fins que hi hagi el següent concurs es podria posar un substitut sense concurs, 
amb la condició que per mantenir-se ha d'aprovar el concurs que es faci posteriorment.   
 
El doctor Ramón Vilanova presenta a la senyora Mari Pau Álvarez, cap de l’Oficina de 
Qualitat Docent que s’acomiada d’aquesta Comissió després de ser-hi en els darrers 13 
anys, a causa de la seva propera jubilació. La senyora Álvarez diu que ella ha estat 
estudiant i investigadora i Personal d’Administració i Serveis, i com a cap de l’Oficina de 
Qualitat Docent espera  haver tingut la sensibilitat que requereix aquesta feina i espera 
també haver aportat solucions, agraeix els coneixements adquirits a aquesta Comissió i 
els debats, malgrat que també hi ha hagut diferencies. Diu que ara es tanca la seva 
identitat com a cap d’Oficina de Qualitat Docent i s’obre una altra. Els membres de la 
Comissió agraeixen a la senyora Álvarez tots els anys de bona feina.  
 
El vicerector de Personal Acadèmic, vol agrair a la vicerectora de Personal Acadèmic 
sortint per la seva molta i bona feina feta sempre basada en principis de justícia i 
transparència, i a títol personal li vol agrair el traspàs modèlic, i tot el que ha aprés en 
aquets darrers dies.  
 
La doctora Carrassón agraeix a tothom les seves paraules, diu que han estat anys molt 
intensos i el canvi de la LOSU en els darrers temps ha suposat una feina ingent. Comenta 
que ha treballat molt tothom, que les normatives no són una feina exclusiva del 
vicerectorat  sinó de tothom que intervé d’una i altra manera, també vol agrair la feina 
de les àrees implicades, dels agents socials, del professorat, dels degans, i de la 



representació dels estudiants, gràcies a la seva implicació la universitat és com és. S’ha 
fet molta feina, però s’ha de continuar fent, s’han de millorar coses entre tots els que 
estimem aquesta Universitat. Vol agrair els debats en aquesta Comissió, que han 
enriquit molt a tothom, no  sempre hi havia acord però de la discrepància també s’aprèn, 
i es troben solucions que sols no hauríem sabut trobar. També vol encoratjar al nou 
vicerector amb la necessària batalla amb els polítics que ens fan difícil fer el que volem 
fer, com en el cas comentat avui en les converses amb la Generalitat i el pla de xoc.  
 
 
 
Fi: 11.36h 
 



 
 
El Departament de Matemàtiques ha promogut regularment cursos per millorar l'activitat docent, ja 
sigui del professorat del departament mitjançant cursos propis o del professorat de la universitat 
mitjançant cursos avalats per l'ICE. El responsable departamental durant els anys 2008-2011 va ser 
el professor Albert Ruiz que pot confirmar, a on sigui necessari, que el curs de LaTex (gener 2009) 
i el curs de Php (gener 2010) van sorgir de la necessitat docent del professorat del nostre 
departament. 
El curs de LaTex serveix perquè es pugui escriure material docent (llistes d'exercicis, apunts) on la 
simbologia matemàtica sigui fàcil d'incloure i de visualitzar-se correctament. A l'hora d'impartir 
docència mitjançant la projecció de documents a l'aula, també és molt útil disposar d'una bona 
desimboltura en LaTex (modalitat Beamer) . A més a més, a les assignatures Eines Informàtiques 
per a les Matemàtiques (100091) i Eines Informàtiques per a l'Estadística (103198 i 104894) 
s'ensenya als estudiants l'ús del programari LaTex [es pot comprovar a les guies docents]. Hi ha 
professorat que ha esdevingut expert en LaTex pel seu compte, i n'hi ha una bona colla que els hi cal 
un curs de formació com l'ofert al departament per tal de poder impartir alguna de les assignatures 
d'Eines. 
El curs de Php, webs dinàmiques, era un curs que tenia molt de sentit el gener del 2010 per tal 
d'encarar qüestionaris individualitzats i l'autoaprenentatge de l'alumant. Més endavant, l'agost del 
2013, van sortir aplicacions tipus Kahoot que venien a facilitar (i millorar) l'elaboració de 
qüestionaris i l'aprenentatge mitjançant dinàmiques de joc. Cap el 2012 va començar a implementar-
se a la UAB el programari Moodle (per cert, amb l'ajut d'un servidor Php) i va néixer la plataforma 
ACME. Amb aquestes dues plataformes s'iniciava a la UAB l'aprenentatge en línia i l'aprenentatge 
cooperatiu. Tal vegada, en vista de les noves eines, deixava de tenir sentit un curs de Php per la 
millora de la docència, però cal reconèixer que el 2010 va ser un pas innovador. 
 
Pel que he exposat (i pels aclariments que facin falta) continuem demanant que el curs de LaTex 
(gener 2009) i el curs de Php (gener 2010) impartits pel Departament de Matemàtiques de la UAB 
siguin reconeguts per la nostra universitat com a cursos per millorar l'activitat docent del 
professorat. 
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